
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 591
van ELS STERCKX
datum: 29 maart 2021

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenspeciaalzaak Grembergen  -  Klachtmeldingen

In 2019 waren er meldingen van illegale praktijken en dierenverwaarlozing in dierenzaak 
Droopy. BSPCA meldde dit aan de dienst Dierenwelzijn (BSPCA: Belgian Society for 
Prevention of Cruelty to Animals).

1. Welk gevolg heeft de dienst Dierenwelzijn aan deze klacht gegeven?

2. Is er later opnieuw een klacht ingediend, maar dan rechtstreeks bij de politie en niet 
bij de dienst Dierenwelzijn?

3. Zijn er later na de klacht bij de politie nog dieren in beslag genomen bij deze 
dierenzaak? Zo ja, hoeveel dieren? Graag een overzicht per ras.



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 591 van 29 maart 2021
van ELS STERCKX

1. Er werd een controle uitgevoerd. Daar niet geweten is of het strafonderzoek werd 
afgerond, kan ik hierover geen verdere informatie bezorgen.

2. De dienst Dierenwelzijn heeft geen toegang tot de politionele databanken zodat ik 
niet over deze informatie beschik.

3. Gelet op antwoord 2, kan ik deze vraag niet beantwoorden.


